
ورزشی

دلیل واقعی تغییرات مدیریتی چه بود؟

انتخاب سرپرست جدید برای باشگاه پرسپولیس
طاهری: قبل از دیدار با وزیر ورزش با استعفایم موافقت شد!

سرویس ورزشی-
مدیرعامل مســتعفی پرســپولیس می گوید منتظر 
دیدارش با وزیر ورزش بود که به او اعلام شد سلطانی فر با 

کناره گیری اش موافقت کرده است. 
2 هفتــه قبل بود که خبر خداحافظــی علی اکبر طاهری با 
کارمندان این باشــگاه شــوک بزرگی را به سرخپوشان وارد کرد. 
با اینکه مســئولان باشگاه پرســپولیس اعلام کردند این اتفاق به 
خاطر ســفر زیارتی مدیرعامل باشگاه به کربلا بوده، از همان ابتدا 
هم به نظر می رســید که این بار دیگر راه بازگشتی برای طاهری 

وجود ندارد.
بعد از گذشــت چند روز، از اجــرای قانون منع به کارگیری 
بازنشسته ها در بدنه ورزش رونمایی شد. نامه های سازمان بازرسی 
مشــخص کرد که طاهری دیگــر نمی تواند به عنــوان یک فرد 

بازنشسته به کار خود در باشگاه پرسپولیس ادامه دهد.
طاهــری که اســتعفای خود را به وزیــر ورزش تحویل داده 
بود و در ابتدا با مخالفت او روبرو شــده بــود، دیگر برای حضور 
در باشــگاه پرسپولیس منع قانونی داشــت. به همین خاطر وزیر 
ورزش ســرانجام با استعفای علی اکبر طاهری از مدیریت باشگاه 

پرسپولیس موافقت کرد.
گرشاسبی سرپرست شد

پس از انتشــار این خبر محمدرضا حاجی بیگی عضو هیئت 
مدیره باشــگاه پرسپولیس گفت: جلســه فوق العاده ای در باشگاه 
پیرو استعفای طاهری داشتیم. با توجه به شرایط موجود و قانون 
مجلس شورای اسلامی در مورد بازنشستگان، وزیر ورزش برخلاف 
میــل باطنی اش با اســتعفای طاهری موفقت کــرده از زحمات 
شبانه روزی او و کسب نتایج خوب پرسپولیس در مدت مدیریتش 

تشکر کردند.
او ادامه داد: در این جلســه مقرر شد تا آقای گرشاسبی را به 

وزارت ورزش معرفی کنیم تا حکم سرپرستی او صادر شود.
حاجی بیگی تصریــح کرد: فرد جایگزیــن هیئت مدیره را 
شخص وزیر ورزش معرفی خواهد کرد. حکم مسئولیت گرشاسبی 
موقتا به عنوان سرپرســت ثبت خواهد شــد تا حکم نهایی صادر 

شود.
این عضو هیئت مدیره باشــگاه پرســپولیس در پاســخ به 

سؤالی در رابطه با اسناد منتشــر شده از دوران مدیریت طاهری 
و پاداش هایی که به اعضای باشگاه پرداخت می کرده است؟ اظهار 
کرد: این ها در حد حرف است. چنین چیزی صحت ندارد. حداقل 
در دورانــی که بنده و هیئت مدیــره جدید روی کار بوده اند، این 
چنیــن مواردی را تایید نمی کنم. ما در هر جلســه هیئت مدیره 
تمــام خروجی ها و پرداخت ها و موجــودی صندوق را به صورت 
فهرستی در هیئت مدیره ارائه می دادیم و هیچ گونه تخلف و روش 

غیرمعقولی را بنده مشاهده نکردم. 
داستان کناره گیری از زبان طاهری

هر چند که بررسی روند کناره گیری طاهری نشان می دهد که 
ایــن اتفاق برخلاف میل وزارت ورزش رقم خورده ولی مدیرعامل 
پیشین پرسپولیس در گفت و گویی با خبرگزاری تسنیم می گوید 
کــه منتظر دیدار با وزیر ورزش بوده که به یکباره مطلع شــده با 
استعفایش موافقت شده است. طاهری دیروز در گفت و گوی خود 
اظهار داشت: باشگاه ملک شخصی ما نیست. من منتخب مجمع 
بودم و الان هم اختیاردار مجمع اســت. ضمــن اینکه همه کاره 

باشــگاه پرسپولیس وزارت ورزش اســت. ما هم که تا الان اینجا 
بودیم به اختیار وزارت ورزش بود و براســاس سیاست های وزارت 
ورزش عمــل کرده ایم. هم در زمــان وزارت آقای گودرزی و هم 
بعد از اینکه آقای ســلطانی فر آمدنــد، مواردی را با هم هماهنگ 

می کردیم. 
وی افزود: علیرغم اینکه فشــار کار خیلی زیاد بود با خواسته 
و نظر ایشــان بنده به کارم ادامــه دادم و کارها هم پیش رفت. با 
این حال شرایط طوری شــد که من ترجیح می دادم نباشم، یک 
مقدار روش های کار متفاوت شــد، البته نه با  آقای سلطانی فر. با 
رویکردهایی که ما داشــتیم ایشان خیلی جلوتر و زودتر نظرشان 
ایــن بود که کارهای مان را انجام دهیم. برای من خیلی جالب بود 
که ایشان مطالب را رصد می کرد و خیلی از کارها را ایشان تأکید 
داشــت که انجام شود و این خودش قوت قلب بود. ولی جلوتر که 
رفتیم مواردی پیش آمد و برداشت هایی شد. من از ایشان خواستم 
و گفتم که صلاح بر این است که جابه جایی صورت بگیرد تا خللی 
به وجود نیاید و البته ایشــان موافقت نمی کرد و می گفت که کار 

ادامه پیدا کند. به اربعین رسیدیم و من باید عازم کربلا می شدم. 
ایشــان هم موافقت کرد که به مســافرت بروم و بعد بیاییم با هم 
صحبت کنیم. من قبل از رفتن استعفای خودم را به هیئت مدیره 
و به وزارت ارائه کرده بودم که جناب وزیر گفتند برو و بیا و بعد از 
آن با هم صحبت می کنیم. از کربلا که برگشتم، رفتم مشهد و با 
دکتر سلطانی فر تماس گرفتم و گفتم که ما با اعضای هیئت مدیره 
جلسه داشــتیم و تمام موارد را به ایشان گفتم. ایشان گفتند که 
درگیر کاری هســتند و فردا بعدازظهر شما را می بینیم که بعداز 

آن خبری نشد. 
طاهری ادامه داد: دیروز آقای گرشاسبی تماس گرفت و گفت 
آقای وزیر با استعفای شــما موافقت کرده است. دلیل موافقت با 
اســتعفا هم مسائل قانونی اســت. همان بحث بازنشستگی. وزیر 
اعلام کرده اســت، علیرغــم میل قلبی موافقت کــرده و آرزوی 

موفقیت برای من داشته است. 
مدیرعامل ســابق پرســپولیس در پایان تصریح کرد: دیگر 
جایگاهی در پرسپولیس ندارم که بخواهم در جلسه هیئت مدیره 
شرکت کنم. از این پس به عنوان یک هوادار به ورزشگاه آمده و از 
پرســپولیس حمایت خواهم کرد. ما به هواداران و باشگاه مدیون 
هســتیم و هرجا که بخواهند کار می کنیم. ما خواسته و مطالبه 
مادی هم نداشتیم. افتخاری نصیبمان شد که در این مدت خدمت 
کردیم. امیدوارم اول خدا و بعد هم هواداران از ما راضی باشند که 

گناهی هم بر ما نباشد که کم کاری داشته ایم. 
پشت پرده استعفا چه بود؟

طاهری در مدت زمان حضورش در پرســپولیس از مدیران 
موفق این باشگاه بود تا جایی که پرسپولیس پس از سال ها ناکامی 
در نتیجه گیری طی دو فصل گذشته نتایج خوبی گرفت و حتی به 

جمع چهار تیم برتر آسیا نیز راه یافت.
هرچند دلیــل کناره گیری طاهری از پرســپولیس، موضوع 
عدم اســتفاده از بازنشسته ها در ورزش عنوان شده ولی شواهد و 
قرائن نشــان می دهد که در روزهای منتهی به تغییرات مدیریتی 
پرسپولیس، روابط طاهری با وزارت نشینان حسابی شکرآب شده 
بود و اگر نتایج خوب پرســپولیس نبــود، خیلی زودتر از این ها و 
درســت پس از اســتعفای محمود گودرزی وزیر پیشین ورزش، 

طاهری نیز از کار برکنار شده بود.

*منوچهر حیدری از پیشکسوتان هندبال ایران که مدتی با بیماری دست به گریبان بود، دیروز دارفانی را وداع 
گفت .حیدری ۷۲ ساله از مربیان و داوران بین المللی هندبال، سرپرست تیم   ملی هندبال و رئیس کمیته  انضباطی 
فدراسیون هندبال بود. آخرین ســمت وی در فدراسیون هندبال دبیرکل کمیته  انضباطی بود، وی حدود چند 
روز پیش به علت بیماری کبدی توانایی حضور در این فدراســیون را نداشت.سرویس ورزشی روزنامه کیهان 

درگذشت این پیشکسوت هندبال را به جامعه ورزش ایران الخصوص خانواده  هندبال تسلیت می گوید.
*میترا نوری که پیش از این به عنوان نایب رئیس فدراســیون هندبال و اسکی مشغول به فعالیت بوده است بار دیگر با حکم 
علیرضا رحیمی رئیس فدراسیون هندبال به سمت نایب رئیس بانوان منصوب شد. رئیس فدراسیون قدردانی صمیمانه خود را از 

زحمات معصومه مشت زن نایب رئیس  پیشین فدراسیون هندبال در امور بانوان اعلام کرد.

خواندنی از ورزش ایران

با دعوت از ۱۸ بازیکن اردوی تیم ملی واترپلوی ایران از روز شنبه )چهارم آذر ۱۳۹۶( آغاز می شود.
اردوی تیم ملی واترپلو ایران از روز شــنبه )چهارم آذر ۱۳۹۶( با حضور ۱۸ بازیکن برگزار می شود. بر اساس اعلام کادر فنی 
تیم ملی واترپلو بازیکنان دعوت شده به اردو باید روز شنبه )چهارم آذر ۱۳۹۶( در محل استخر بین المللی ۹ دی واقع در مجموعه 
ورزشی شهید شیرودی حضور داشته باشند.این بازیکنان از استان های تهران، کرمانشاه، گچساران، اصفهان، گیلان و مشهد برای 
حضور در این اردو فراخوانده شدند.اســامی بازیکنان دعوت شده به اردو تیم ملی واترپلو به این شرح است: امید لطف پور، شایان 
قاسمی، محمد سالمی، علی پیروزخواه، امیرحسین کیهانی، مهدی یزدان خواه، امیر دهداری، سهیل رستمیان، امیرحسین رهبر، 
حامد خانبانان، حســین خالدی ،محمدجواد عباسی، پیمان اسدی، ارشیا الماســی، مهدی برزگری، خشایار ضیاالدین، امیرعلی 

مرادی، علی خانقاهی.

آغاز دور جدید اردوی های تیم ملی واترپلو از چهارم آذر افزایش تیم های کنتینانتال دوچرخه سواری، از نمایش تا واقعیت
اعلام  آمادگی پنج تیم از ایران برای پیوستن به جمع 
تیم هــای کنتینانتال می تواند اتفاق خوبی باشــد، اما به 

شرطی که این حضور فقط جنبه نمایشی نداشته باشد.
برای فصــل جدید دوچرخه ســواری پنج تیم پیشــگامان، 
شــهرداری تبریز،DFT اردبیل، مس کرمان و امیدنیا مشــهد از 
ایــران اعلام آمادگــی کرده اند که به جمع تیم هــای کنتینانتال 
 اضافه شوند. حضور تیم های بیشــتری از ایران در جمع تیم های 
کنتینانتال اتفاق خوبی برای دوچرخه سواری ایران می تواند باشد، 
اما به شــرطی که این حضور نمایشی نباشد چراکه در سال های 
گذشــته هم شــاهد بوده ایم، برخی تیم ها تنها هزینه ثبت نام در 
اتحادیه جهانی دوچرخه سواری)UCI( را پرداخت کرده اند اما دیگر 
اثری از حضورشــان در تور های آسیایی نبوده و در تنها توری که 

دیده شده اند، تور آذربایجان - ایران بوده است و بس.
در حالی که اگر این تیم ها هم مانند پیشــگامان و شهرداری 
تبریز حضور پررنگ تری در تورها داشــته باشــند، قطعا رکابزنان 
بیشتری فرصت نشــان دادن خود را دارند به ویژه در این شرایط 
که کسب ســهمیه المپیک سخت تر شــده و ایران هم برخلاف 
ســال های گذشــته در رنکینگ خیلی پرفروغ ظاهر نشده است.

از طرفی برای فصل 20۱۸ تیم پیشــگامان تصمیم گرفته مانند 
ســال های قبل عمل نکند. مسئولان این تیم در نظر دارند بیشتر 
از نفرات بومی اســتفاده و تعداد حضورشــان در تورهای آسیایی 
را هم محدود کننــد. این اتفاق به معنی بیرون ماندن تعدادی از 
رکابزنان اســت بنابراین اگر تیم های دیگر هم نخواهند برنامه ای 
برای حضور در تورها داشته باشــند، شاهد افت دوچرخه سواری 
اســتقامت ایران بیشــتر از این خواهیم بود.در سال 20۱7، تیم 
ســپاهان با وجود کنتینانتال بودن اما حضور بسیار کم رنگی در 
تور های آســیایی داشت و جایگاهش در رده ۸۸ رنکینگ تورهای 
آسیایی به خوبی گویای همه چیز است.پتروشیمی تبریز که سالها 
در آســیا یکه تازی می کرد در سال 20۱۶ حضور صرفا نمایشی 
داشت و در رنکینگ تور های آسیایی چهل و یکم شد. تیم آینده 
نیز که متعلق به فدراســیون بود در سال 20۱4 در رده هفتاد و 

چهارم قرار گرفت.
ایــن تیم های کنتینانتــال نمونه هایی هســتند که در اصل 
حضورشان کمک خاصی به رکابزنان ایران کرد و به  هر حال باید 
دید سه تیم دیگری که جدیدا اعلام آمادگی کرده اند حضورشان 

تنها جنبه نمایشی دارد یا واقعا با برنامه قدم جلو گذاشته اند.

طلای نهم بولت در المپیک پس داده می شود؟
دونده جامائیکایی درخواســت تجدیدنظر برای پس گرفتن طلای المپیک 
200۸ را بــه دادگاه عالی ورزش ارائه می کند.تیم دوی 4 در ۱00 متر جامائیکا 
در المپیک 200۸ پکن موفق به کســب مدال طلا شــد، اما این مدال به دلیل 
دوپینگ »نســتا کارتر« یکی از اعضای این تیم پس گرفته شد.متضرر اصلی در 
از دست رفتن این طلا، »اوسین بولت« بود. دوپینگ هم تیمی  بولت باعث شد تا 
طلاهای این دونده سرشــناس و البته بازنشسته به عدد ۸ کاهش پیدا کند.حالا 
اما کارتر تلاش های خود را برای اعتراض به این رای صادر شــده از سوی آژانس 
جهانی مبارزه با دوپینگ آغاز کرده و دیروز به لوزان رفت تا درخواست استیناف 
خود را به دادگاه عالی ورزش )CAS( ارائه کند.نکته جالب توجه اینکه از مجموع 
۱۱0 ورزشکاری که دوپینگی معرفی شده بودند، کارتر ۳2 ساله تنها دوپینگی 

از کشور جامائیکا است.
تساوی شیرین با خبر سرطان سرمربی تلخ شد

ادواردو بریتو به ســرطان پروستات مبتلا شده است. سویا سه شنبه شب در 
هفته  پنجم لیگ قهرمانان اروپا مقابل لیورپول بازگشــت فوق العاده ای داشت و 
توانست شکست ســه بر صفر را در لحظات پایانی به تساوی تبدیل کند. با این 
حال پس از این اتفاق شــیرین هواداران با خبر تلخی روبه رو شدند. آنها متوجه 
شدند ادواردو بریتسو )سرمربی تیم ( سرطان دارد.سایت سویا اعلام کرد سرمربی 
آرژانتینی به سرطان پروستات مبتلا شده است. بازیکنان این تیم   پس از به ثمر 
رســاندن گل تساوی در  دقیقه ۹2 به سمت نیمکت رفتند و سرمربی خود را در 
آغوش گرفتند تا با او این بازگشــت فوق العاده  را جشــن بگیرند. آنها از بیماری 
بریتسو با خبر بودند.سرمربی آرژانتینی نیاز به عمل جراحی دارد. هنوز مشخص 
نیســت چه زمانی این اتفاق خواهد افتاد. باشگاه جزییات بیش تری در این باره 

منتشر نکرده است.
مدافع پیشین ایتالیا سرمربی جدید اودینزه

 ماســیمو اودو هدایت تیــم فوتبال اودینزه را بر عهده گرفت و جانشــین 
لوییجی دل نری شد. اودو که قبلا در تیم پسکارا مربیگری کرده بود، بعد از نتایج 
ضعیفی که اودینزه در این فصل گرفت، هدایت این تیم را عهده دار شــد. مدافع 
ایتالیــا که در جام جهانی 200۶ با این تیم قهرمان جهان شــد، در واکنش به 
انتخاب به عنوان سرمربی اودینزه، گفت : افتخار خیلی بزرگی نصیبم شده است 
که هدایت اودینزه را بر عهده بگیرم. می خواهم از این فرصت اســتفاده کامل را 
کنم و لیاقت خودم را نشــان دهم.باید بتوانیم در پایان نیم فصل جایگاه مان را 
بهتر کنیم و در نیمه بالای جدول رده بندی قرار داشته باشیم. این هدف اول ما 
برای شروع فصل اســت.اودینزه در هفته چهاردهم لیگ ایتالیا بازی سختی در 
خانه خواهد داشت و باید به مصاف تیم صدرنشین ناپولی برود که در این فصل 

نتایج بسیار خوبی با ساری کسب کرده است.
هیتسفلد به مربیگری بازنخواهد گشت

اوتمار هیتسفلد همچنان علاقمند است به بازنشستگی ادامه داده و آرامش 
خود را به خطر نیندازد. او اعلام کرد از ۳ ســال قبل وارد بازنشستگی شده و به 
هیچ وجه برنامه ای برای بازگشت به مستطیل سبز ندارد. این واکنش از جانب او 
در حالی بود که لوتار ماتیوس، کاپیتان تیم ملی آلمان در جام جهانی ۱۹۹0 در 
برنامه  تلویزیونی شــبکه اسکای، بحث بازگشت او را مطرح کرد.او پیشنهاد کرد 
همانند یوپ هاینکس که به طور موقت بازنشســتگی را کنار گذاشت و به بایرن 
آمد تا آرامش را بازگرداند، هیتسفلد نیز برای کمک به بورسیادورتموند بیاید. اما 

چهره ۶۸ ساله این موضوع را به طور کلی منتفی دانست.

حدیث دشت عشق

به یاد شهید سهراب وجداني گیگاسري
امیدوارم اسلام از ایران به جهان صادر شود

شهید ســهراب وجداني گیگاسري فرزند 
قربانعلي به ســال ۱۳4۱ در روستاي گیگاسر 
چشم به جهان گشــود. تحصیلات خود را تا 
پایه دوم متوســطه ادامــه داد و پس از آن به 
عضویت پایگاه مقاومت بسیج تازه آباد رودپیش 
پیوســت و مدتي در این نهاد به فعالیت هاي 
مختلف مشغول گردید بعد از چند سال از آغاز 
براي آموزش به بسیج فومن منتقل گردید. در 
نهایت از سوي واحد بسیج فومن به جبهه هاي 

مریوان اعزام و سرانجام در تاریخ بیست و هشتم آبان ماه ۱۳۶۱ در این منطقه از 
کشور به درجه والاي شهادت دست یافت. بخشی از وصیت نامه شهید گیگاسري؛
براي حفظ نظام جمهوري اسلامي ایران تلاش کنید و اگر پرچمي از دست 
رزمنده اي افتاد شما آن پرچم را برافراشته نگهدارید و پیرو رهبر و مقام عظماي 
ولایت باشید، تا به مملکت اسلامي ما گزندي نرسد. پدر و مادر عزیزم اگر من در 
جبهه شهید شدم از شما مي خواهم که در نمازهایتان امام امت این یگانه رهبر 
مســلمین جهان را دعا کنید چون او بود که فضیلت شهادت را به ما آموخت و 
در اینجا هم یک جمله به امت مسلمان و مردم شرافتمند این دیار بنویسم و به 
آنان مي گویم که شما مردم، اسلام را خوب درک کنید، مسلمان بودن را در نماز 
روزه نبینید؛ بلکه مکتب اسلام جهاد در راه خدا دارد، روحانیت مسلمان و متعهد 
را خوب بشناســید؛ زیرا آنها بودند که اسلام را از گذشتگان خود به ما رسانیدن 
و در پایان امیدوارم که اســلام از ایران به جهان صادر شود و براي پدر و مادر و 
برادران و خواهرانم آرزوي رستگاري دارم. والسلام خداوند امام امت را تا انقلاب 

مهدي )ع( براي امت مسلمان نگهدارد.

پیکان و تراکتورسازی به دنبال جبران ناکامی
 هفته سیزدهم مسابقات لیگ برتر فوتبال ایران از عصر روز جمعه با انجام 4 
بازی آغاز می شود. در چهار بازی ابتدایی تیم پیکان به دنبال صدرنشینی موقت 
است و تراکتورسازی هم میزبان تیم سپیدرود است. تیم تراکتورسازی که هفته 
گذشته سنگین ترین شکســت را مقابل سپاهان پذیرفت، اکنون در خانه مقابل 
تیم گیلانی سپیدرودرشت به دنبال جبران ناکامی است. سپیدرود رشت هم در 
خانه مقابل ذوب آهن شکست خورد. نظرمحمدی بعد از باخت اعلام کرد تیمش 
از نظر پشــتیبانی در شرایط بحرانی قرار دارد و اگر فشارها به او ادامه پیدا کند 
از تیم جدا می شود. تراکتورسازی اما همچنان بحران کمبود بازیکن دارد و باید 
تا نیم فصل با این شــرایط بسوزد و بسازد. تراکتورسازی در 4 هفته اخیر برنده 

نشده است.
در مشهد پدیده که در 5 هفته اخیر پیروز نشده برای حفظ جایگاه پنجمی 
خــود به مصاف نفت تهــران می رود. نفت که فقط ۳ برد در این فصل داشــته 
همچنان تلاش می کند خودش را در لیگ برتر حفظ کند. نفت تهران اگر در این 

مسابقه پیروز نشود ممکن است به رده پانزدهم جدول سقوط کنند.
پیکان که هفته گذشته نوار بردهای متوالی اش در لیگ برابر نفت آبادان قطع 
شــد این هفته برای حضور در کورس صدرنشینان در اهواز مقابل استقلال این 
شهر صف آرایی خواهد کرد. پیکان در صورتی که در این بازی پیروز شود شانس 
صدرنشــینی موقت را در لیگ خواهد داشت. استقلال خوزستان هم در انتهای 

جدول است و همچنان در کانون بحران قرار دارد. 
تقابل تیم های نفت آبادان و ســپاهان هم در نوع خود جالب است بخصوص 
اینکه فاصله امتیازی تیم ها در جدول بسیار بسیار کم است و فاصله تیم هشتم 
تا چهاردهم جدول فقط 2 امتیاز است. فراز کمالوند هفته گذشته چند روزی از 
تیمش کناره گیری کرد! ســپس به تیم بازگشته است باید دید شوک چند روزه 
فــراز به تیم نفت کمک خواهد کرد یا نه. ســپاهان هم با پیروزی پرگل مقابل 
تراکتورسازی با روحیه است. زردپوشــان اصفهانی اکنون در برزیل می خواهند 

یک پیروزی دیگر کسب کنند.
عبداللهی: محرومیت تماشاگران کار درستی نیست

سرپرســت تیم فوتبال اســتقلال اعتقاد دارد که محرومیت تماشاگران کار 
درســتی نیســت و کمیته انضباطی باید راهکار دیگری بــرای تنبیه آنها پیدا 
کند. نصرالله عبداللهی در مورد محرومیت تماشــاگران استقلال در دیدار مقابل 
گســترش فولاد تبریز تصریح کرد: محروم کردن تماشاگران کار درستی نیست. 
تماشــاگران پایه فوتبال هســتند و نبودن آنها هیجان بازی را کم می کند. پس 
از این که به خاطر دربی ۸5 تماشــاگران ما را محــروم کردند، کمیته حقوقی 
پیگیر اعتراض به این رأی بود. کاش راهکار دیگری برای تنبیه تماشــاگران پیدا 
می کردند. این که تعدادی بی انضباطی کنند و ما محروم شــویم؛ باشــگاه ضرر 
می کند. سرپرســت تیم فوتبال استقلال درخصوص مســئله سربازی برخی از 
بازیکنان جوان استقلال گفت: مســئله ای بابت سربازی بازیکنان مان نداریم. ۶ 

بازیکن استقلال دانشجو هستند و مشکلی نداریم.
رسن به بازی با پارس جنوبی نمی رسد

بشار رســن بازیکن عراقی تیم فوتبال پرسپولیس در ابتدای بازی با پدیده 
دچار مصدومیت شــد و در یکی دو روز اخیر زیر نظر کادر پزشــکی به تمرین 
مشــغول شد. این بازیکن برای مشخص شــدن میزان مصدومیتش MRI داد و 
مشخص شد که دچار کشیدگی خفیف عضله شده است.با این حساب بشار رسن 
به بازی با پارس جنوبی جم نخواهد رسید و به احتمال فراوان از بازی با ذوب آهن 

آماده حضور در میادین خواهد شد.
طلب 2 و نیم میلیارد تومانی 

4 هزار داور از فدراسیون و سازمان لیگ!
در حالی که فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ تمام تلاش خود را انجام داده 
که حق الزحمه داوران به موقع پرداخت شود اما این تلاش هنوز نتیجه مطلوبی 
نداشته است. در حال حاضر سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال موفق شده اند که 
فقط دســتمزد داوران در لیگ برتر شانزدهم را بپردازند و با آنها تسویه حساب 
کنند. این در حالی است که داوران در سایر لیگ ها از لیگ دسته اول تا نونهالان 
در دو فصــل اخیر یعنی فصول ۹۶-۹5 و فصــل ۹7-۹۶ که در حال برگزاری 
است ریالی بابت دستمزدهایشان دریافت نکرده اند! گفته می شود 4 هزار داور در 
لیگ های دســته اول، دوم و سوم و همچنین مسابقات لیگ های پایه رقمی در 
حدود دو و نیم میلیارد تومان از فدراســیون فوتبال و سازمان لیگ طلب دارند. 
این در حالی اســت که حساب سازمان لیگ از مرداد ۹۶ تا امروز مسدود است. 
ظاهرا بحث مطالبات داوران بابت دستمزدهایشــان به وضعیت حادی رســیده 

است.
ساکت چهارشنبه آینده به روسیه می رود

دبیرکل فدراســیون فوتبال چهارشــنبه آینده برای شــرکت در مراســم 
قرعه کشی راهی روسیه خواهد شد. مراسم قرعه کشی جام جهانی 20۱۸ روسیه 
۱0 آذر در مسکو پایتخت روسیه برگزار خواهد شد و محمدرضا ساکت دبیرکل 
فدراسیون فوتبال چهارشنبه ۸ آذر راهی روسیه می شود تا در این مراسم شرکت 

کند. قرار است کی روش هم در این مراسم حضور داشته باشد.
فسخ قرارداد بازیکن برزیلی سپاهان

قرارداد ژایرو رودریگز بازیکن برزیلی زردپوشان اصفهانی به صورت توافقی با 
سپاهان فسخ شد. این بازیکن که گویا نظر کادر فنی سپاهان را برای ماندن در 

این تیم جلب نکرده است روز جمعه ایران را ترک خواهد کرد. 
حضور منتظری در تمرین استقلال 

مدافع استقلال در تمرین تیمش حضور یافت. پژمان منتظری که مدت هاست 
به دلیل مصدومیت کتف دور از میادین اســت، دیروز در تمرین استقلال حضور 
یافت و مورد استقبال وینفرد شفر و بازیکنان قرار گرفت. منتظری قرار است به 

زودی تمرینات انفرادی اش را آغاز کند.
ورزشگاه یادگار امام )ره( به تراکتورسازی رسید

با تصمیم ســازمان لیگ از این پس ورزشگاه یادگار امام )ره( تبریز فقط از 
بازی های تراکتورسازی میزبانی خواهد کرد. باشگاه تراکتورسازی در هفته های 
گذشته اعتراض شدیدی به برگزاری دیدارهای تیم دسته اولی شهرداری تبریز 
در ورزشــگاه یادگار امام )ره( داشــت و حتی کار به جایی رســید که مصطفی 
آجورلو در نامه ای به سازمان لیگ رسماً اعلام کرد که تراکتوری ها دیگر در این 
ورزشــگاه بازی نخواهند کرد. در این راستا و با توجه به حضور تراکتورسازی در 
لیگ قهرمانان آســیا، مسئولان سازمان لیگ نیز تصمیم گرفتند برای محافظت 
از زمین چمن نه چندان مطلوب ورزشــگاه یادگار امام )ره(، بازی های شهرداری 
تبریز را در استادیوم اختصاصی این باشگاه برگزار کنند. به این ترتیب، ورزشگاه 
یادگار امام )ره( از دیدار روز جمعه تراکتورســازی - سپیدرود در هفته سیزدهم 
لیگ برتر پذیرایی می کند و دیدار شــهرداری تبریز - گل گهر سیرجان نیز در 

ورزشگاه اختصاصی شهرداری تبریز برگزار می شود.
خطر کسر ۶ امتیاز و سقوط ملوان رفع شد

مهران نصیری، سرپرســت مدیرعاملی باشگاه ملوان در مورد پرونده زوران 
زلاتوفسکی گفت: بعد از پیگیری های مکرر و مکاتبات پی در پی با بازیکن و پس 
از عقد تفاهم نامه بین باشگاه و زوران زلاتوفسکی مقرر شد که مبلغ 2۳۳ هزار 
دلار باقیمانده از طلب آقای زوران در دو قســط به او پرداخت شــود. وی تاکید 
کرد: قسط اول که شامل ۱20 هزار دلار بود در تاریخ 2۹ آبان ماه به او پرداخت 
شد. البته این مبلغ را به دلیل اینکه نتوانستیم از وزارت ورزش و سازمان برنامه 
و بودجه دریافت کنیم به واســطه خســته بند، نماینده محترم شهرستان انزلی 
مبلغ ســیصد میلیون تومان را با دادن ضمانت های شخصی از اشخاص حقیقی 
تهیــه کردیم و مبلغ دویســت میلیون تومان هــم از اداره کل ورزش و جوانان 
اســتان گیلان تهیه شد و قرار اســت وقتی که پول از وزارت ورزش رسید این 
پول به صاحبان اصلی باز گردانده خواهد شــد. خوشــبختانه پرونده زوران تا به 
اینجا ختم به خیر شــد و خطر کسر شــش امتیاز از بیخ گوش باشگاه گذشت. 
قســط بعدی پول که ۱۱۳ هزار دلار است را باید در پایان ژانویه پرداخت کنیم 
و هواداران بدانند که خطر کســر ۶ امتیاز و ســقوط به یک دسته پایین تر دیگر 

ملوان را تهدید نمی کند.
تکذیب برکناری پورغلامی از تیم جوانان

رئیس کمیته جوانان فدراســیون فوتبال می گوید برای بررسی دلایل موفق 
نشدن تیم ملی جوانان نیاز به کسب اطلاعات و تعمق بیشتر در این مورد دارد. 
فریدون معینی، رئیس کمیته جوانان فدراســیون فوتبال درباره ناکامی تیم ملی 
جوانان نیــز گفت: صحبت نکردن من در این مورد چند دلیل داشــت. ما باید 
اطلاعات را جمع می کردیم تا بتوانیم با تامل پاسخگوی سؤالات باشیم. روز شنبه 
جلسه کمیته فنی برگزار می شــود که قرار است کادر فنی زیر ۱۹ سال بیایند 
تا گزارش ها را کامل کنند تا بتوانیم پاســخی مناسب به مردم ارائه کنیم. وی با 
بیان اینکه هیچ صحبتی درباره برکناری پورغلامی مطرح نشده است، افزود: من 
به همه دســت اندرکاران فوتبال احترام می گذارم اما بهتر است که ما با اطلاعات 

دقیق تری پاسخگوی انتقادات باشیم.
فغانی ژانویه به چین می رود

داور بین المللی فوتبال کشــورمان ژانویه راهی چین خواهد شد. مسابقات 
قهرمانی آســیا در رده ســنی امید در ماه ژانویه در کشــور چین برگزار خواهد 
شــد و تیم داوری کشورمان هم در این مســابقات حضور خواهد داشت. بر این 
اســاس علیرضا فغانی، رضا سخندان و محمدرضا منصوری داور و کمک داوران 
بین المللی فوتبال کشورمان در این رقابت ها حضور خواهند داشت و به قضاوت 
خواهند پرداخت. تیم داوری کشورمان در جام جهانی 20۱۸ روسیه هم شرکت 

خواهد کرد.

برگزاری بازی استقلال در جام حذفی زودتر از زمان اعلام شده

فتاحی: لغو اردوی تیم ملی به درخواست کی روش بود
رئیس  کمیته مسابقات ســازمان لیگ از برگزاری 
۲دیدار جام حذفی زودتر از تاریخ اعلام شــده قبلی 

خبر داد.
سعید فتاحی در همایش دبیران هیئت های فوتبال سراسر 
کشــور که در آکادمی فوتبال برگزار شد، در جمع خبرنگاران 
درخصوص نقل وانتقالات نیم فصل لیگ برتر، تغییر زمان چند 
بازی جام حذفی،لغو اردوی تیم ملی و... به اظهارنظر پرداخت 

که گزیده ای از صحبت های وی در ادامه می آید:
* آیین نامه نقل وانتقالات ممکن است هرسال تغییر کند. 
در این فصل نقل وانتقالات تیم ها می توانند شش بازیکن را از 

لیست خارج و شش بازیکن دیگر را جایگزین کنند.
* در مورد بازی روز شنبه )4 آذر( پارس جنوبی جم مقابل 
پرسپولیس باید بگویم در این بازی ما مثل بازی پارس جنوبی 
مقابل اســتقلال فقط ۱0 درصد را برای هواداران پرسپولیس 
درنظــر می گیریم. بــرای برگزاری این بــازی تمهیدات لازم 
اندیشــیده می شود که مردم به ورزشــگاه بیایند و ان شاءالله 
مشــکلی از این بابت پیش نیاید. بازی گذشته پارس جنوبی 
مقابل اســتقلال هم در همین ورزشگاه برگزار شد و با توجه 
به اینکه همه بازی های پارس جنوبی در شــهر جم با حضور 
پرتعداد تماشاگران می شود برگزاری بازی پرسپولیس مقابل 

این تیم مسئله تازه ای نیست.
* در حالــی که قرار بود طبــق برنامه ریزی های کارلوس 

کی روش مینی کمپی از ۱7 تا 20 آذرماه برگزار شود، به دلیل 
فشردگی مسابقات لیگ برتر و جام حذفی این اردو لغو شد و 
تیم   ملی اردویی در آذرماه نخواهد داشت.دلیل اینکه ما بازی 
پرســپولیس مقابل بادران را جلوتر برگزار می کنیم این است 
کــه طبق قرعه جام حذفی صنعت نفــت ابتدا باید یک بازی 
برگزار کند و بعد با برنده دیدار پرســپولیس و بادران مسابقه 
دهد. برهمین اســاس صنعت نفت ســه بازی سخت خارج از 
خانه خواهد داشــت و به همین دلیل فشــار زیادی روی آنها 
وارد خواهد شــد. درخصوص اردوی نیم فصل هم باید بگویم 
خود کی روش اعلام کرده بود که اردو لغو شود، آنهم به دلیل 
اینکه بازیکنان در نیم فصل در اختیار تیم های شــان باشند و 

استراحت کنند.
* پرسپولیس ۱5 آذر با سپیدرود روبه رو خواهد شد و به 
دلیل اینکه این بازی خارج از خانه برگزار می شود روز 20 آذر 
هم باید با صنعت نفت )بازی معوقه لیگ برتر( بازی کند و 24 
آذر با بادران. در صورتی که پرسپولیس بادران را شکست دهد 

روز 2۸ آذر هم در جام حذفی با صنعت نفت پیکار می کند.
* نقل وانتقــالات نیم فصل برای تیم های لیگ برتری 2۸ 
آذر و برای تیم های دسته اولی ۳0 آذر برگزار می شود. ضمن 
اینکه قرار بود که دو بازی در جام حذفی بین تیم های استقلال 
و ایران جوان بوشهر و گســترش فولاد مقابل خونه به خونه در 
تاریخ 2۸ آذر برگزار شــود، امــا به دلیل اینکه در این بازی ها 

تیم هــای لیگ برتــری مقابل لیگ یکی مصــاف می کنند و 
ممکن اســت تیم های لیگ برتری در این بازی ها از بازیکنان 

جدیدشان بهره بگیرند ما این دو بازی را قبل از تاریخ 2۸ آذر 
برگزار خواهیم کرد.

صفحه 9
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نام کارلوس کــی روش به عنوان گزینه هدایت تیم ملی فوتبال 
استرالیا مطرح شده است.

ســایت بریزبان تایمز نوشت آنژه پوستج اوغلو، سرمربی یونانی تبار تیم  
 ملی فوتبال استرالیا سه شنبه شب از هدایت تیم   ملی این کشور کناره گیری 
کرد. این ســایت در گزارش خود تصریح کرده گزینه اصلی هدایت تیم   ملی 
فوتبال استرالیا، کارلوس کی روش است و این مربی بعد از جام جهانی 20۱۸ 
روسیه هدایت تیم   ملی فوتبال استرالیا را بر عهده می گیرد. او توانسته است 
در ایران عملکرد بسیار خوبی داشته باشد و تیم   ملی فوتبال ایران را به عنوان 
تیم نخست آسیا برساند و به نظر می رسد اعضای فدراسیون فوتبال استرالیا 

نظر بسیار مساعدی روی این مربی داشته باشند.
البته این برای اولین بار نیســت که استرالیا دنبال جذب کی روش بوده 
اســت، پیش از این نیز صحبت هایی درخصوص رفتن کی روش به استرالیا 
مطرح شده بود. روز گذشته یکی از مربیان ایرانی شاغل در استرالیا درخصوص 
احتمال حضور کی روش گفت: قطعا کارلوس کی روش هم شــانس دارد اما 
من فکر می کنم احتمال حضور کی روش در استرالیا 5 درصد باشد چرا که 
معتقدم کی روش فوتبال ایران را رها نمی کند تا مربی تیم ملی استرالیا شود. 
اما اگر بخواهد شاید با دستمزدی کمی کمتر از آنچه در ایران می گیرد و البته 

امکانات بسیار بالاتری که اینجا هست به استرالیا بیاید.

استرالیا دوباره مشتری کی روش شد؟!

روادید جدید اعضای تیم ملی وزنه برداری برای حضور در مسابقات جهانی آمریکا صادر شد.
بعد از اینکه روز سه شــنبه روادید گروه اول اعضای تیم ملی وزنه برداری برای حضور در مســابقات جهانی آمریکا صادر شد، 
ویزای تعداد دیگری از اعضای تیم نیز صادر شد تا ترکیب تیم اعزامی به مسابقات رفته رفته کامل شود. روادید کیانوش و کوروش 
رســتمی )برادر کیانوش به عنوان مربی(، کاظمی نژاد )عضو شورای فنی( و یکی از نفرات ذخیره )عسگری یا تیموری(  صادر شده 

است.
گفته می شود به زودی روادید سهراب مرادی، علی میری، علی مرادی )رئیس فدراسیون( و یکی از نفرات ذخیره )عسگری یا 

تیموری( نیز صادر خواهد شد.
روز سه شنبه هم روادید ایوب موسوی در دسته ۹4 کیلوگرم، علیرضا سلیمانی، علی هاشمی در دسته ۱05 کیلوگرم، سعید 
علی حسینی و بهداد سلیمی در دسته ۱05+ کیلوگرم، محسن بیرانوند و اصغر ابراهیمی، سرمربی و مربی تیم ملی صادر شده بود.

طبق برنامه اعلام شــده گروه اول وزنه برداران یکشــنبه هفته آینده )پنجم آذر( و گروه دوم هفتم آذر ماه عازم این رقابت ها 
می شوند. مسابقات وزنه برداری قهرمانی جهان از ششم آذرماه آغاز شده و تا چهاردهم آذر ادامه خواهد داشت.

دردســرهای تیم ملی وزنه برداری برای دریافت روادید در شــرایطی اســت که از میان ۶2 کشور شرکت کننده در مسابقات 
قهرمانی جهان فقط ۸ کشــور با ترکیب کامل در مســابقات جهانی شرکت خواهند کرد و اکثر کشورها ترجیح داده اند کم تعداد 
ظاهر شوند. این ۸ کشور عبارتند از ایران، آمریکا، آلمان، تایلند، کره، ازبکستان، کلمبیا و سیرالئون. ۱7 کشور با سه یا دو وزنه بردار 
شرکت کرده اند و  2۱ کشور هم فقط یک وزنه بردار در آمریکا بر روی تخته می فرستند. ۱۶ کشور هم با 4تا 7 وزنه بردار در این 

مسابقات شرکت کرده اند.
از این رو مســابقات امســال نسبت به سال های 20۱4 و 20۱5 شــلوغ نخواهد بود. البته غیبت تیم های روسیه، آذربایجان، 

قزاقستان، ترکیه، بلاروس، اوکراین، مولداوی، ارمنستان، چین و کره شمالی هم در کاهش تعداد نفرات تاثیر گذار است.

داستان ادامه دار روادید تیم ملی وزنه برداری

موضوع قابل تامل در بحث عدم بازگشت جودوکار تیم ملی به ایران این است که چرا باید سرپرست تیم ملی 
همزمان مسئولیت نماینده حراست را نیز عهده دار باشد، موضوعی که اگر رعایت می شد شاید مانع از گم شدن 

نوزدهمین جودوکار طی سال های اخیر می شد. 
محمد رشنونژاد، نایب قهرمان سال گذشته جودوی آسیا که به همراه تیم ملی عازم رقابت های گرندپری هلند شده بود، 
به یک باره در هلند غیب شد و به همراه تیم ملی به ایران نیامد. طی سال های گذشته جودوکاران زیادی به همراه تیم های 
ملی عازم کشــورهای خارجی شدند و به ایران بازنگشتند تا جایی که رشنونژاد نوزدهمین جودوکاری است که از بازگشت به 
ایران خودداری کرده و از این حیث جودوی ایران رکورد بی نظیری را از خود به جا گذاشته است؛ جودوکارانی که بسیاری از 

آنها دیگر قید بازگشت به ایران را برای همیشه زدند و در کشورهای خارجی مشغول زندگی هستند.
در اینکه چرا ورزشکاری چون رشنونژاد به یکباره اردوی تیم ملی را ترک می کند، علل بسیاری نهفته ولی نکته مهم اینکه 
طبق اعلام سیاحی دبیر فدراسیون جودو، محمدرضا رودکی هم به عنوان سرپرست و هم نماینده حراست به همراه تیم ملی 
عازم هلند شده، موضوع عجیبی است که مسئولان فدراسیون و مهم تر از آن مسئولان حراست وزارت ورزش باید پاسخگوی 

آن باشند. موضوعی که اگر رعایت می شد شاید جلوی این اتفاق تلخ برای کشورمان را می گرفت.
امیرحســین ســیاحی در این باره اظهار کرد: »رودکی به عنوان سرپرست به همراه تیم اعزام شد و در آخرین لحظه قبل 
از ســفر مســئولیت نماینده حراست هم به وی واگذار شد!« بر اساس این گزارش، رودکی در هلند مانده تا شاید بتواند ردی 
از جودوکار گمشــده در هلند پیدا و او را راضی به بازگشــت به ایران کند اما کاش پیش از اعزام، فدراسیون جودو و شورای 

برون مرزی فکری به حال همه احتمالات ممکن می کردند تا این اتفاق رخ ندهد.

19 گمشده و لزوم پاسخگویی حراست وزارت ورزش 
چراسرپرستتیمملیجودو،نمایندهحراستمیشود؟!

 وزیر ورزش و جوانان با تاکید بر هدفمند شــدن اعزام های فدراسیون ها، گفت: هزینه بسیاری از رشته  های 
 غیرالمپیکی بــر دوش وزارت ورزش و جوانان اســت که باید در امر اعزام های غیر ضــروری خود  تجدید نظر 

کنند. 
جلســه ستاد عالی بازی های المپیک، پارالمپیک،  آســیایی و پاراآسیایی با حضور وزیر ورزش و جوانان، رئیس  کمیته ملی 
 المپیک، رئیس کمیته ملی پارالمپیک و معاونان و مدیران وزارت ورزش و جوانان برگزار شد. در این نشست روسای سه فدراسیون 
انجمن های ورزشی، جودو و اسکیت برنامه ها و گزارشات خود  را برای حضور در بازی های آسیایی جاکارتا 20۱۸ ارائه دادند که 

نحوه حضور نفرات اعزامی آنها  توسط اعضا مورد بررسی قرار گرفت. 
سلطانی فر دراین جلسه با تاکید به هدفمند شدن اعزام های کلیه رشته ها، گفت: هزینه بسیاری از  رشته های غیر المپیکی که 

اسپانسر نیز ندارند بر دوش وزارت ورزش و جوانان است که باید در امر  اعزام های غیر ضروری خود تجدیدنظر کنند. 
تاکید وزیر ورزش بر هدفمند شــدن اعزام تیم های ورزشی در شرایطی است که متاسفانه بسیاری از روسای فدراسیون های 
ورزشی و مدیران باشگاه های فوتبال علاقه عجیبی به سفرهای خارجی دارند. به عنوان نمونه همین چند وقت قبل یکی از معاونان 

باشگاه پرسپولیس در سفر خارجی این تیم نه تنها خودش حضور داشته، بلکه پدرش را نیز همراه تیم به خارج برده است!
خســروی وفا رئیس  کمیته پارالمپیک نیز با تاکید به این نکته که سهم بیشتر منابع اعتباری فدراسیون ها به اردوها  تعلق 
دارد، خاطر نشــان کرد: این هزینه ها برای آن دســت از فدراسیون هایی که مدال آوری دارند و دائم  در اردو به سر می برند بسیار 

بالا است که باید به آنها کمک شود. 
 معاون توســعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان نیز در تائید صحبت های خســروی وفا، گفت : در سال ۹7 
برای فدراسیون های مدال آور درخواست اعتبار ویژه  داریم چرا که اردوهای آنها منابع سنگینی را در بر می گیرد؛ امیدواریم علاوه بر 

تفاهم نامه های همیشگی به این فدراسیون ها  تخصیص ویژه داده شود .

تاکید دوباره وزیر ورزش بر جلوگیری از اعزام های غیرضروری 

تفتیان راهی اردوی فرانسه شد
دونده سرعت ایران به اردوی فرانسه اعزام شد.

حسن تفتیان، رکورد دار دوی ۱00 متر ایران برای اردوی تدارکاتی تهران 
را بــه مقصد پاریس ترک کرد. او خود را برای حضور در رقابت های دوومیدانی 
قهرمانی داخل سالن آســیا-تهران و بازی های آسیایی جاکارتا آماده می کند.

حسن تفتیان با مربی فرانسوی خود اونتانون گای به تمرین خواهد پرداخت.
 آذرماه زمان برگزاری انتخابات ۶ فدراسیون

وزارت ورزش و جوانــان تاریخ برگزاری مجمع انتخاباتی شــش 
فدراسیون ورزشی را اعلام کرد.

 معاونــت قهرمانــی وزارت ورزش و جوانان که طی چند روز گذشــته از 
برگزاری انتخابات فدراســیون هایی که با سرپرســت اداره می شوند خبر داده 
بود دیروز تاریخ برگزاری ۶ فدراســیون را در آذر ماه اعلام کرد.بر این اســاس، 
انتخابات فدراســیون نابینایان چهاردهم، فدراسیون کوهنوردی و صعودهای 
ورزشی بیستم، فدراسیون نجات غریق بیست و یکم، فدراسیون کبدی بیست 
و پنجم، سه گانه بیست و هفت و انتخابات ریاست فدراسیون کشتی بیست و 

هشتم آذر برگزار خواهد شد.

جدول رده بندی لیگ برتر- جام خلیج فارس
امتیازتفاضل گلگل خوردهگل زدهباختتساویبردبازيتیم

11274122101225. پارس جنوبی جم

2117311961324. پرسپولیس

312732158724. پیکان

4125521310320. فولاد

5124622013718. پدیده

317-6124531215. سایپا

7123721914516. ذوب آهن

114-8123541112. سپاهان

114-9114251112. نفت آبادان

814-1012426816. گسترش فولاد

313-111234569. استقلال

312-12123361114. سپیدرود رشت

412-13123361115- تراکتورسازی

712-1412336815- نفت تهران

1010-1512246919. استقلال خوزستان

78-1612156916. سیاه جامگان

جمعه ۳ آذر ۱۳۹۶
* تراکتورسازی تبریز ............................................ سپیدرود رشت )ساعت ۱5:۳0(
* پدیده مشهد ............................................................... نفت تهران )ساعت ۱4:۳0(
* استقلال خوزستان ............................................................ پیکان )ساعت ۱۶:45(
* صنعت نفت آبادان ................................................ سپاهان اصفهان )ساعت ۱5(

شنبه 4 آذر ۱۳۹۶
* پارس جنوبی جم ............................................................ پرسپولیس )ساعت ۱5(
* سایپا .......................................................... سیاه جامگان مشهد )ساعت ۱5:۱5(
* ذوب آهن اصفهان ................................................. فولاد خوزستان )ساعت ۱5(
* استقلال ..................................................... گسترش فولاد تبریز )ساعت ۱7:۳0(

برنامه دیدارهای هفته سیزدهم لیگ برتر فوتبال


